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Onderwerp 

Schriftelijke vragen Stikstofbeleid

Bijlagen

Beste heer Schokker,

Op 27 mei 2022 heeft u vragen gesteld over het Stikstofbeleid. Onze antwoorden op uw vragen zijn hieronder per 

vraag weergegeven: 

1) We hebben begrepen dat er bij het huidige uitvoeringstraject op zijn vroegst half 2023 weer vergunningen 

worden verleend. Is dit juist?

We nemen aan dat met vergunningen bedoeld wordt de vergunningen in het kader van de Wet 

Natuurbescherming (Wnb) (gerelateerd aan de stikstofopgave). De provincie is hiervan het bevoegd gezag. Op dit 

moment ligt de vergunningverlening op basis van extern salderen met stikstof stil. Als ontwikkelingen met intern 

salderen mogelijk zijn, is op dit moment geen vergunning nodig op basis van de Wnb. 

Het is niet bekend of deze situatie blijft tot 2023 omdat er veel ontwikkelingen zijn op dit gebied. Recent is door 

Gedeputeerde Staten aan Provinciale Staten een voorstel gedaan met oplossingen voor de PAS melders. Hier zijn 

ontwikkelingen gaande zoals ook te lezen is in de Statenvoorstel PAS-melders van 31 mei 2022. Provincie 

Overijssel zal dit verder oppakken ook in relatie tot de aanpak stikstof. 

2) Komen hierdoor in Raalte ook projecten stil te liggen of lopen deze vertraging op?

Wij hebben op korte termijn geen gemeentelijke bouw- of infrastructurele projecten waarvoor wij een aanvraag in 

het kader van de Wnb hebben gedaan of moeten doen, waarbij extern te salderen nodig is om een vergunning te 

verkrijgen. Vooralsnog zijn er dus geen directe gevolgen voor gemeentelijke projecten.  

De provincie Overijssel heeft bij het opschorten van de vergunningverlening aangegeven dat er binnen de 

gemeente Raalte vijf aanvragen voor een Wnb-vergunning waren die zijn opgeschort omdat extern salderen werd 

toegepast.  Wij hebben geen zicht op ondernemers die nog geen vergunningaanvraag hebben ingediend en hun 

plannen on-hold hebben gezet vanwege het niet kunnen verkrijgen van een vergunning.

3) Er is nog steeds geen duidelijkheid over hoe en wanneer het probleem van de PAS melders wordt opgelost. 

Wanneer komt deze duidelijkheid?

Zie de beantwoording onder vraag 1 laatste alinea.  Er wordt gewerkt aan duidelijkheid maar dit vraagt maatwerk 

per bedrijf en hiervoor zijn verschillende oplossingen mogelijk, waarbij de juridische houdbaarheid van belang is.  

Wanneer er voor elk bedrijf duidelijkheid komt is op dit moment daarom niet aan te geven. 

https://overijssel.notubiz.nl/document/11552219/2/Statenvoorstel+werken+aan+een+oplossing+voor+de+PAS-melders%28v2%29


4) Landbouworganisaties hebben hun medewerking aan de gebiedsgerichte processen opgezegd. Wat betekent 

dit voor de voortgang en het draagvlak?

Op dit moment hebben landbouworganisaties de deelname aan de Gebied Gerichte Aanpak vanuit hun 

belangenorganisaties opgeschort en nemen niet deel aan de GGA tafels in heel Overijssel. Het Overijssels 

Agrarische Jongeren Kontakt (OAJK) is aan tafel gebleven, ook in Salland.  Indien de sector besluit definitief niet 

meer aan de gebiedstafel GGA  deel te nemen wordt de GGA agenda verder uitgewerkt zonder draagvlak vanuit 

deze partijen.  De afweging van de deelname en het vervolgproces van de GGA agenda kan naar aanleiding van 

de kamerbrieven van 10 juni 2022 en het politieke debat wat hierover nog gaat plaatsvinden nog wel wijzigen.
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